
1050063

To:

From: ; )

Sent: Mon 1/11/2021 9:58:18 AM

Subject: RE: Signaal m.b.t. vaccineren in ziekenhuizen

Received: Mon 1/11/2021 9:58:18 AM

@minvws.nl]

Dat snap 1k maar zit hier ook een lerende cyclus in? Kan er geleerd worden?

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberry..com)

van: HES BE 80)EEE minvws ni>
Datum:TpRe

2021 9:52 AM

Aan: (EEE) EEE ois i>

Onderwerp: RE: reirm.b.t. vaccineren in ziekenhuizen

a 52De toediening in 1/7 is niet volgens de richtlijn en levert daarmee een potentieel gevaar op voor de werking van het vaccin (het
kan te weinig "sterk” zijn op die manier). Het is niet aan de ziekenhuizen om hiermee te experimenteren; ze zijn verplicht de

richtlijn te volgen. Vandaar het (mijns inziens) terechte signaal van de IG].

Groeten,

var: [ERE IE. (ENED) JERE rin

Verzonden: maandag 11 januari 2021 08:33

Aan:

cc:

Onderwerp: FW: Signaal m.b.t. vaccineren in Zidhenhuizon

soe gl anden
Ik snap dat IGJ op de risico’s wijst, maar ligt hier ook een kans? 1/7 meer Pfizer vaccins kunnen geven dan eerder

verwacht zou toch veel mensen/zorgverleners kunnen helpen?

o |
Verzonden met BlackBerry Work
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@minvws.nl>; EB Ea)JEEM @minvws.nl>
FA —it

vou: BEE). BE (EY) “RE ciso>

Datum:te0» my 2021 4:06 PM

Onderwerp: FW: Signaal m.b.t. vaccineren in ziekenhuizen

Zie onder een signaal vanuit de IG] over bevindingen van de IG] over het Covid-19-vaccineren in (een aantal) ziekenhuizen. Ik

kan me er van alles bij voorstellen dat de IG] dit signaleert als een afwijking van de gebruiksvoorschriften met mogelijke risico’s,
en dus wat mij betreft prima dat ze dit ook meteen gesignaleerd hebben aan LNAZ. En goed te zien dat LNAZ hier het nodige
mee gaat doen richting betreffende ziekenhuizen

Ik lees dat de 1G] dit ook nog zal inbrengen via relevante overleg- en rapportagevormen.

vans EEL OE
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Verzonden: zaterdag 9 januari 2021 15:55

IE EE)SEENEENBEER

Onderwerp: RE: Signaal m.b.t. vaccineren in ziekenhuizen

DagiaF

Dank voor het bericht en de heads up. En goed te lezen dat jullie over jullie bevindingen ook direct een signaal aan LNAZ hebben

afgegeven.

CEN.
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |
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Verzonden: zaterdag 9 januari 2021 15:07

IEESEENEEEBEEE
«  5.1.2e Digj.nl>

Onderwerp: Signaal m.b.t. vaccineren in ziekenhuizen

Urgentie: Hoog

Afgelopen week ben ik van start gegaan|AIbij de IG]

CE i ons

toezicht op het vaccineren tegen COVID-19. Ter info breng ik je het volgende onder je aandacht.

Afgelopen week zijn we gelijk ter plaatse gegaan op de locaties van GGD’s en ziekenhuizen waar het vaccineren werd

ingezet. Algemene beeld is dat de het proces en uitvoering heel redelijk verlopen. Bij de ziekenhuizen hebben we echter

geconstateerd dat in bepaalde regio’s/locaties (dus niet overal/generiek) op een tweetal aspecten afwijkend wordt

gehandeld ten opzichte van het gebruiksvoorschrift van het vaccin. Hierover hebben we gisteravond een signaal
afgegeven aan het LNAZ, met dringende verzoek om dit signaal te delen met de aangesloten ROAZ-ziekenhuisapotheken
en verdere betrokken zorgaanbieders en professionals.

De afwijking zit op twee aspecten:
- Er 1s gebruik gemaakt van “pooling” waarbij uit meerdere vials wordt opgetrokken om tot een extra dosis te komen.

- Er wordt uit een vial een zevende dosis opgetrokken.
Beide praktijken gaan in tegen voorschrift EMA/CBG en RIVM. De IGJ ziet er ook een risico in in het licht van veilige
en verantwoorde toediening/werking

Risico’s zien specifiek op:
- Risico van niet aansluitende beschikbaarheid van voldoende vaccins in tweede toedieningsronde van deze eerste fase.

- Risico van contaminatie in geval van pooling.
- Risico van uitvoermgsproblemen als deze praktijk zich m de toekomst op andere (decentrale) locaties zou gaan herhalen

als staande praktijk.
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Onze mdruk is dat LNAZ dit goed begreep, toezegging ligt er van hun kant dat zi) per omgaande zouden aankaarten bij de

betreffende zorgaanbieders.
Deze waarneming en ons signaal zullen we volgende week ook aankaarten in de relevante overleg- en rapportagevormen.

Op inhoud

kon [ENEje er het beste verder over bijpraten, natuurlijk ben ik ook beschikbaar voor verdere toelichting.

Fijn weekend verder.

IE
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